

Strabismus Surgery: Cosmetic or Not?

La chirurgie du strabisme : esthétique ou non ?

Thursday, June 22 | 1030–1200 | Metro West
 Jeudi 22 juin

Target Audience - Groupes cibles

This educational activity is intended for pediatric and general ophthalmologists, residents, orthoptists and other allied health personnel who are engaged in the diagnosis and treatment of eye diseases.

Cette activité s'adresse aux ophtalmologistes pédiatriques et généralistes, aux résidents, aux orthoptistes et au personnel des professions connexes de la santé engagés dans le diagnostic et le traitement des maladies oculaires.

Objectives - Objectifs

The session will aim to clarify the age-old questions regarding the real functional and psychological advantages of strabismus surgery in children and adults. These questions will be introduced through the presentation of cases that raise direct patient care, health care resources allocation and ethical challenges in the treatment of strabismus.

Les participants chercheront à clarifier de très vieilles questions sur les véritables avantages fonctionnels et psychologiques de la chirurgie du strabisme chez les enfants et les adultes. Les questions seront soulevées à partir de présentations de cas touchant le soin direct des patients, l'allocation des ressources et les défis déontologiques du traitement du strabisme.

Guest - Invité

David Coats

Moderators - Animateurs

G. Robert LaRoche, Andrew Budning

1030	Welcome
	Strabismus Surgery, a low priority: Is it a Fee Issue? A. Budning
	The Value Of Strabismus Surgery In Children David Coats
	Why Strabismus Surgery Is Not Cosmetic In Adults S. Kraft
	Discussion
1200	Lunch in Exhibit Hall